



Styrelsemöte 2025-04-16

Tid och plats: 18:15-20.00, digitalt enligt tidigare skickad kallelse

Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Kicki Lindström, Martin Stattin, Anita Galin och Marie-Louise (Lollo) Engberg.

1. Mötet öppnas

Ordförande Björn Larsson förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning

Ärendelistan godkändes.

3. Protokolljusterare

Lollo E valdes till justerare för mötet.

4. Föregående mötesprotokoll

Protokollet från 2025-03-26 gicks igenom och lades till handlingarna utan synpunkter.

5. Ekonomisk rapport

Bidrag

Fler sökta kommunala bidrag har blivit beviljade inför 2025, angående HittaUt (80.000 kr) och kartbidrag (50.000 kr). **Björn L** ska kontrollera med kommunen huruvida driftbidraget faktureras från HOK eller om utbetalning sker automatiskt. Även ev. indexuppräknings behöver kontrolleras för övriga kommunala bidrag.

Övriga inkomster

Fakturering av medlemsavgifter kommer att göras av **Johanna B** under våren.

6. Rapporter från styrelse/kommittéer/ÅOF/SOFT

Årshjulet för styrelsen och HOK generellt

Diskussion fördes kring hur styrelsen strukturerat kan fånga upp ekonomiska ärenden, bidrag, tävlingskostnader, övriga ansökningar etc. Ett förslag är att aktivt adjungera sammankallande för kommittéerna på styrelsemöten för dialog. Till nästa möte kallas ungdomskommittén (t.ex. Susanna E, Anna M och Johanna S) för dialog. **Björn L** kontaktar dem.

Stadgekommittén – status

Martin S, Göran A, Per E och Johanna B har formerat en grupp som före årsskiftet räknar med att ha ett färdigt förslag till reviderade stadgar att presentera för styrelsen.

Takbyte på del av klubbstugan

Fyra offerter har inkommit, som gicks igenom. Totalpriset är ganska lika, men innehållet i erbjudandet skiljer sig något. **Björn** frågar utvalda firmor om när de skulle kunna göra jobbat och återkopplar sedan till styrelsen.

Ungdomskommittén

Diskussion fördes kring vilka som är med i denna kommitté, hur processen ser ut att tillsätta/utse personer, huruvida kommittén bör delas upp på två kommittéer etc. **För vidare diskussion vid kommande möte.**

Bemanning av kommittéer

Funktionerna Kartansvarig och ansvarig för markkontakter är fortsatt obemannade Styrelsen har svårt att värdera hur kritiskt det är att ansvariga för kartor och markkontakter inte finns.

Förslaget blev att sätta ihop en uppdragsbeskrivning över vad sammankallande för en kartgrupp/-kommitté behöver göra. **Ulf L** skickar den befintliga uppdragsbeskrivningen, som Pelle M tog fram för några år sedan, till Per E för synpunkter.

Martin S ställer samma fråga till Erik Borglund kring vad som krävs för en ansvarig för markkontakter, ev. även där gärna med någon typ av uppdragsbeskrivning.

Diskussion behövs också med personerna kring Härnö Trail och HittaUt och kolla upp vilka markkontakter som har skett där.

Stugkommittén

Det behövs fler personer i den gruppen, bl.a. för ansvaret för larm- och låssystemet. Förslag att ta upp denna fråga på föräldramötet i samband med träningarna. **Johanna B** ska vara med på det mötet och kollar detta vidare. Att kartansvarig, markkontaktansvarig och nya personer i stugkommittén behövs kan också lyftas på mötet.

Rapport ÅOF

Kort återkoppling från ÅOF's årsmöte. Göran Abel representerade HOK. Orienteringsklubbarna i Kramfors/Sollefteå har svårt att hålla gång sina verksamheter. ÅOF's kassa är förhållandevis god.

7. Inkomna/kvarvarande ärenden för behandling

Pride i Härnösand 12 – 15 juni.

Lollo E meddelar kontaktpersonen att HOK ej kan delta.

Inköp av ROC (rediokontroll)

Martin S efterfrågar offert för vidare hantering.

Skärsviken

Intresseföreningen har hört av sig huruvida det finns något behov från HOK's sida att utveckla området. **Johanna B** återkopplar till kontaktpersonen och kollar upp detta lite mer.

Det moderna ledarskapet, SOFT

Individuell anmälan. Diskussion kring att genomföra denna utbildning inom HOK och vilka som ska bli erbjuden möjligheten. Kostnad 300 kr/deltagare. Att bl.a. styrelsemedlemmar, tränare etc. i HOK medverkar föreslås. **Vi diskuterar vidare frågan vid nästa möte.** Detta kan marknadsföras i kommande Nyhetsbrev.

Inbjudan idrottsforum

Måndag 28 april erbjuder kommunen och RF-SISU ett forum för alla Härnösands idrottsföreningar. **Lollo E** skickar inbjudan vidare till tränargruppen.

8. Nyhetsbrev

Senaste nyhetsbrevet är nyligen utskickat. **Alla i styrelsen** skickar mail med förslag på ev. punkter i kommande nyhetsbrev till Kicki L.

9. Övriga frågor

Klubbkläder

Avtalsförslag om rabatt för medlemmar på Noname har inkommit. **Ärendet tas åter upp vid nästa möte.**

Kommunikation

Detta är en viktig fråga att diskutera så att ingen blir exkluderad. Idag är det inte fullt genomtänkt hur kommunikation och information sker till medlemmar. **För vidare diskussion vid kommande möte.**

10. Nästa möte

Onsdag 7 Maj 18:15-19:45 i HOK-stugan.

11. Mötet avslutas

Ordförande Björn Larsson förklarar mötet avslutat.

Ulf Lindahl
sekreterare

Björn Larsson
ordförande

Lollo Engberg
justerare